
»Da le cene ne bi več rasle...!«
V teh predprazničnih dneh, ko

vsi že z nestrpnostjo pričakujemo
silvestrsko noč, ko tnrzlično išče-
mo v prepolnih trgovinah še to in
ono darilo za najbližje, si v tistih
mirnih trenutkih, ki nam še pre-
ostanejo ob takem vrvenju, zasta-
vimo tudi vprašanje: kakšno pa
je sploh bilo leto 1977? Kako pa
bo v letu 1978? Kaj vse bi si že-
lel(a) v naslednjih dvanajstih me-
secih?

Vse to so sicer standardna vpra-
šanja, ki si jih zastavljamo ob ta-
kih priložnostih, pa vendar smo
jih tokrat postavili tudi nekate-
rim občanom. Povprašali pa smo
jih tudi, kje bodo preživeli letoš-
njo silvestrsko noč, noč, za katero
pravijo, da je najdaljša in naj-
bolj vesela v celem letu. Bodo
morda ob polnoči nazdravili s ča-
šo šampanjca v krogu svojih naj-
bližjih v domačem krogu, bo to
morda na eni izmed številnih za-
bav, bo to morda v hribih v pri-
jeino topli planinski koči? Prav
gotovo pa bo povsod lepa, saj
drugače ob dobri družbi skoraj
ne more biti.

Takole so nam povedali:

GREGA GLAVAN, TJCENEC 1.
RAZREDA: »Ne vem še, kje bom
pričakal Novo leto, mi mamica še
ni nič povedala. Je pa za novo le-
to zelo fino, ker dobimo domov
voščilnice — nekaj smo jib že do-
bili.«

MARINKA SECNIK, PRODA-
JALKA: »Kar doma bom za Novo
leto, saj mi bo tako najbolj pri-
jetno.

Ce bo šlo tudi v Ietu 1978 vse
tako kot je šlo doslej, bom zelo
zadovoljna in srečna.«

MATJAZ ZIBELNIK, AVTO-
MEHANIK: »Novo leto bom pri-
čakal v Kranjski gori v prijetni
družbi svojih prijateljev. Upam,
da se bomo imeli dobro, veselo.

Kakšnih posebnih želja sicer
nimam, pač pa Ie, da bi bilo še
malo boljše kot je bilo letos, ko
pa tudi ni bilo ravno slabo. Toda
spremembe morajo biti1.«

FRANC CESNOVAR, VODJA
TEHNlCNE KONTROLE V IMP,
TOZD SKIP: »Silvestroval bom
v Medvodah v Partizanu kot vsa-
ko leto. Zelo mi je všeč, saj je
vedno ztnerno število ljudi, pa
dobra družba in novoletna noč je
vedno pestra, zanimiva in vesela.

Predvsem si želim, da bi naš
delovni kolektiv dosegel še boljše
uspehe kot jih je letos, pa z manj
težavami. Ce bomo izpolnili vi-
soko zastavljen letni načrt, botn
povsem zadovoljen.«

KAREL JURŠIC, UPOKOJE-
NEC: »Kot že vrsto let bom tudi
letošnjo silvestrsko noč pričakal

ar doma — je še najlepše.
Predvsem si želim, da bi imeli

mir, zdravje in pa, da cene ne
bi tako hitro rasle. Tako pa cene
zrasejo za 20 %, pokojnina za
6 %>, upokojenci naj se pa znajde-
mo kot vemo in znamo.«

FRANC URBANClC, VOZNIK
AVTOBUSA MESTNEGA PRO-
META: »Ja, še prav nič ne vem,
kje bom na silvestrsko noč. Ni-
mam še razporeda službe in prav
lahko se zgodi, da bom prvi dan
novega leta preživel za volanom
svojega zelenega avtobusa. Torej
bo vse odvisno od razporeda v
službi.

Želje? Poleg tistih povsem
osebnih predvsetn ta, da bi tudi
Ijubljanski promet dobil končno
kakšno boljšo rešitev.«

STANKO DOLNIČAR, AVTO-
MEHANIK: »Ja, letos je tako pri-
šlo, da bom Novo leto pričakal
kar doma.

A, kaj si želim? Predvsem
zdravje, mir, pa da bi naredil šo-
lo.«

BOŽA ŽIGON, USLUZBENKA:
»Kar doma bom, saj bom morala
paziti na vnučko, da bosta mlada
dva lahko odšla na zabavo. Ja no,
pa bo tudi tako prijetno.

V novem Ietu bom imela pač
tisto, kar si bom sama priborila.
Sicer pa nimam nobenih posebnih
želja.

Takšni so torej odgovori nekaj
naključno izbranih občanov o nji-
hovih željah v letu 1978. Vseka-
kor bo tudi največ Šiškarjev tre-
nutek, ko se staro leto prevesi v
novega, pričakalo doma. Hkrati
pa lahko tudi ugotovimo, da smo
leto 1977 prestali (kljub vsemu
»jamranju«) zelo dobro in da bo-
mo zadovoljni že, če bo tudi v
prihodnjem letu tako. Jamrali bo-
mo pa tako spet, saj drugače sko-
raj ne znamo. Pa tudi povsem za-
dovoljni smo le malokdaj.
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